
                        

                  
 

Motie restafval uit binnenstad,  

 

De gemeenteraad van Maassluis in vergadering bijeen op 19 november 2019, 

Overwegende dat: 

• Afval in de binnenstad (het begrensde gedeelte, zie bijlage 1) nog op de ouderwetse manier 

wordt opgehaald;  

• Dit niet ergonomisch is voor de vuilnisophalers;   

• Ongedierte de vuilniszakken openmaken; 

• Vuilniszakken op straat het aanzicht van de binnenstad aantast; 

• Het ouderwets ophalen van afval niet efficiënt is;  

• Het ouderwets ophalen van afval mensen niet stimuleert afval te scheiden; 

• Het maatwerk vraagt de afvalproblematiek in de binnenstad op te lossen.  

Spreekt als zijn mening uit dat: 

• De problematiek rond het ophalen van huisvuil in het genoemde gedeelte van de binnenstad 

met voorrang moet worden aangepakt; 

• Het afval op straat kan blijven slingeren en zich door de wind kan verspreiden. 

Verzoekt het college:  

1. Mogelijkheden inzichtelijk te maken voor de binnenstad, betreffende bijlage 1; 

2. Prioriteit te geven aan het aanbieden van alternatieven in de binnenstad, waardoor het 

ophalen van restafval dat in vuilniszaken of dozen voor de woningen geplaatst wordt 

overbodig is; 

3. De inwoners van dit deel van de binnenstad, zoals aangegeven onder punt 1, mee te nemen 

in het proces zoals verwoordt onder punt 2; 

4. De gemeenteraad hierover te informeren voor 1 juni 2020.  

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

R. Kleijwegt (GroenLinks) A. Luijendijk (VSP) D. Snoeck (VVD) J. Keijzer (Partij van de Arbeid) 

 

D.N. Mulder (MB) J.J.M. Dolstra (CU) M. 't Hart (CDA)   



Bijlage 1 

 


